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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θεσσαλονίκη, 13/07/2021 
 

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Μεταφορά της Ανώτατης Εκκλησιαστικής Ακαδημίας και της Διαχείρισης 

Εκκλησιαστικών Κειμηλίων Θεσσαλονίκης στην Αθήνα» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Βάσει του δημοσιευθέντος σχεδίου νόμου για την Εκκλησιαστική Εκπαίδευση, η 

Θεσσαλονίκη αποκλείεται πλήρως από κάθε εκπαιδευτική βαθμίδα που αναφέρεται στο 

συγκεκριμένο νομοσχέδιο, όπου κατά τα δημοσιεύματα «αρχιτέκτονάς» του είναι ο Γενικός 

Γραμματέας Θρησκευμάτων κ. Γ. Καλαντζής, επίσης εμπνευστής της ιδρύσεως της 

Κατεύθυνσης Μουσουλμανικών Σπουδών, στο Τμήμα Θεολογικής του Α.Π.Θ. και 

διαχρονικά παραμένων ακλόνητος στην ίδια θέση επί αλλεπάλληλων κυβερνήσεων 

διαφορετικών ιδεολογιών, από την 7η Ιουλίου 2011 έως και σήμερα, γεγονός που προκαλεί 

εύλογα ερωτηματικά για την επιμονή όλων των κυβερνήσεων να τον διατηρούν στη 

συγκεκριμένη και μόνο θέση. 

 

Κατά το άρθρο 31, παρ. 1, του κεφ. Β, του σχετικού Νόμου, του Υπουργείου σας, ιδρύονται 

Σχολές Μαθητείας Υποψηφίων Κληρικών («Σ.Μ.Υ.Κ.») σε Αθήνα, Ιωάννινα και Κρήτη, 

αποκλειόμενης της Θεσσαλονίκης. Κατά το άρθρο 61, παρ. 2α, του κεφ. Ε΄: «Από το 

ακαδημαϊκό έτος 2022-2023 λειτουργούν οι Ανώτατες Εκκλησιαστικές Ακαδημίες («Α.Ε.Α.») 

Αθηνών και η Πατριαρχική Ανώτατη Εκκλησιαστική Ακαδημία («Π.Α.Ε.Α.») Κρήτης. Από το 

ίδιο ακαδημαϊκό έτος παύει η λειτουργία των Ανωτάτων Εκκλησιαστικών Ακαδημιών 

(«Α.Ε.Α.») Θεσσαλονίκης και Βελλάς, οι οποίες, κατά την παρ. 2 β’, μεταφέρονται και 

συγχωνεύονται με το αντίστοιχο πρόγραμμα της Α.Ε.Α Αθηνών ή της Π.Α.Ε.Α Κρήτης.». 

 

Κατά, δε, την παρ. 2. γ', του ίδιου ως άνω Νόμου: «Από το ακαδημαϊκό έτος 2022-2023 η 

λειτουργία του Προγράμματος Σπουδών Διαχείρισης Εκκλησιαστικών Κειμηλίων της Α.Ε.Α 

της Θεσσαλονίκης μεταφέρεται και συγχωνεύεται με το αντίστοιχο πρόγραμμα της Α.Ε.Α 

Αθηνών». Ως εκ τούτου, γεννάται ευλόγως το ερώτημα, γιατί η δεύτερη σε πληθυσμό πόλη 

της Ελλάδος στερείται των ανωτέρω σχολών εκκλησιαστικής εκπαίδευσης, οι οποίες 

μεταφέρονται συγκεντρωτικά στην Αθήνα και Κρήτη, όσον αφορά τις «Α.Ε.Α», και επιπλέον 

στα Ιωάννινα, όσων αφορούν στις «Σ.Μ.Υ.Κ.». 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
1. Με ποιο σκεπτικό συγχωνεύονται η «Α.Ε.Α.» της Θεσσαλονίκης και η «Δ.Ε.Κ.» στην 
«Α.Ε.Α.» Αθηνών; 
 
2. Πότε προτίθεσθε να νομοθετήσετε για τα επαγγελματικά δικαιώματα των αποφοίτων των 
«Δ.Ε.Κ.» και Ψαλτικής; 
 
3. Πότε προτίθεσθε να αποδώσετε κωδικό «Π.Ε.» στους απόφοιτους των ως άνω 
εκκλησιαστικών Ακαδημιών; 
 
4. Προτίθεσθε να μην λάβετε υπόψη την πρόταση του «αρχιτέκτονος», κατά την 
εκπαιδευτική ιστοσελίδα «esos.gr», της 19ης Ιουνίου και ακλόνητου στην ίδια θέση επί 
αλλεπάλληλων δεξιών και αριστερών κυβερνήσεων, Γενικού Γραμματέα Θρησκευμάτων, κ. 
Γ. Καλαντζή, όσον αφορά στη μεταφορά της τώρα εδραζόμενης στην Θεσσαλονίκη 
«Α.Ε.Α.» και «Δ.Ε.Κ.» στην Αθήνα; 
 
 
 
Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




